
 

                
REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 
Gradonačelnik 

Klasa: 021-05/18-02/13 
Urbroj: 2144/01-01-18-2 
Labin, 28.ožujak 2018. 
 

            VIJEĆNICIMA GRADSKOG VIJEĆA 

 

 

PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 

 Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Neel Blaes Rocco (SDP) je na 10. 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 27. ožujka 2018. godine postavila vijećničko 
pitanje u vezi nogometnog terena na Vinežu i kaže da osim toga što na toj lokaciji trenira NK  
Iskra, to nogometno igralište služi i kao pomoćni teren NK Rudaru, koji ima jako puno članova, 
naročito u mlađim uzrastima, i komu zbog velikog broja igrača, gradski stadion jednostavno 
nije dovoljan. Mada uvjeti na Vinežu nisu idealni – teren je, na primjer, izložen buri - postoji 
velika potreba da se na toj lokaciji postavi umjetna  trava sa svrhom da i djeca i odrasli mogli 
još kvalitetnije trenirati. Ovo nije novost, problematika je poznata, potreba postoji već 
godinama, i dugo se o tome raspravlja. S obzirom da je saznala da postoji mogućnost 
sufinanciranja sa strane HNS-a, zanima je hoće li se Grad Labin napokon angažirati i - 
eventualno za vrijeme sljedećeg rebalansa proračuna - pronaći novac za teren sa umjetnom 
travom tako da se konačno omogući djeci i mladima da treniraju kako treba. Vezano uz ovo 
te uzimajući u obzir da lokacija Vinež zbog izloženosti bure nije idealna, zna da postoji projekt 
za pomoćni teren na Polverici. Tu se radi o malo većem zahvatu, cijena postavljanja umjetne 
trave je okvirno milijun kuna, a „projekt Polverica“ košta više od 6 milijuna kuna, ali kako se 
radi o prirodnoj vrtači, lokacija je gotovo savršena. Zanima je i stav Grada Labina prema 
mogućnostima ostvarenja ovog projekta. 
 
ODGOVOR: 
 

Rješavanje problema pomoćnog nogometnog igrališta se proteklih godina rješavalo kroz 
nekoliko prijedloga, a oni su bili slijedeći: 

- Izrada umjetnog igrališta na Polverici – jedno od prvih rješenja koje se razmatralo, 

vrijednost projekta je bila procijenjena na cca 7 miliona kuna + PDV. Nedostatak je 

dislociranost od igrališta na Iskri i veći troškovi održavanja jer moramo imati zasebne 

sustave za navodnjavanje, rasvjete, svlačionice, više djelatnika i sl. 

- Natkrivanje postojećeg igrališta na Iskri s umjetnom travom – inicijativa NK Rudar 

koju nikako nije podržala NK Iskra. Trošak investicije je cca 3 – 3,5 miliona kuna, ali 

ne dobiva se dodatno igralište već se samo mijenja podloga na postojećem. Iskra se 



takmiči u 2. ŽNLI i prema propozicijama mora igrati na travnatom terenu, osim ako ne 

dobije suglasnost suparnika da igra na umjetnoj travi ( NK Dajla igra na umjetnoj 

travi).  

- Izgradnja sportskog centra uz postojeće igralište NK Iskre – rješenje koje obuhvaća 

izgradnju dodatnog nogometnog igrališta iznad postojećeg i izgradnju boćarske 

dvorane uz postojeće igralište. Vrijednost projekta ( postoji idejno rješenje ) je oko 10 

miliona kuna ( na nogometno igralište otpada oko 4 miliona kuna ). Trenutno se čeka 

rješavanje prostorno planske dokumentacije ( prenamjena terena iz poljoprivrednog u 

sportsku zonu ), izrada glavnog i idejnog projekta . 

Postoji mogućnost sufinanciranja iz mjere 7.4. ruralnog razvoja, ali to ovisi o količini 

sredstava koji će biti odobreni jer mi kao razvijena regija imamo minimalne šanse dobiti 

sredstva u tom natječaju. U HNS-u je trenutno natječaj kojim se sufinancira izgradnja 

hibridnih igrališta, ali samo kod nekih prvoligaša.  

Da se olakša treniranje i NK Iskri i NK Rudaru ( najveći su problemi tijekom kišnih i zimskih 

perioda ) napravilo se umjetno igralište od 1200 m2 iza gola na stadionu NK Rudar, 

izgradnjom sportskog centra svi nogometni klubovi dobili su nekoliko termina tijekom tjedna, 

a na proljeće će se urediti i igralište kod OŠ Matija Vlačić ( lani je izravnat i proširen teren, 

postavljeni su novi golovi, a ove godine će se dosijati trava i staviti zaštitne mreže iza golova 

). Godišnje se na održavanje terena potroši oko 70.000 kn ( NK Rudar ) i 50.000 ( NK Iskra ). 

Ove godine je u proračunu predviđeno 500.000 kn za sportsku infrastrukturu i prema 

prijedlogu Radne skupine za poboljšanje sportske infrastrukture većina sredstava će se 

utrošiti na natkrivanje boćališta na Šćirima, a ukoliko bude ostalo sredstva postaviti će se 

dodatni reflektori na igralište NK Iskre čime će se osvijetliti i druga polovica igrališta i 

povećati prostor za trening. 

Izgradnja jednog takvog igrališta s umjetnom travom je nužnost osiguranja kvalitetnih uvjeta 

za razvoj mladih nogometaša i Grad Labin će, u suradnji s Sportskom zajednicom Grada 

Labina i labinskim klubovima raditi na tome da se pronađu izvori financiranja takvog objekta i 

da Labin dobije igralište s umjetnom travom. 
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